
三天两晚     沙巴亚庇经验之旅 
Tour Code: KKET – 3D / BKI / 01 

 

 

第一天 吉隆坡 - 亚庇  - 市区观光        （晚餐） 

请提早在起飞时间提前二小时抵达当地国际机场航空公司柜台前集合, 搭机客机直飞前往位于北婆罗洲的风下之

乡-沙巴首府(Kota Kinabalu)亚庇市, 在热带花卉的伴随下进入市区,展开亚庇市区观光，包括沙巴基金大厦、
普陀寺佛殿、水上清真寺或逛逛当地物廉价美的百货公司；入住美梦谷庄园度假村及度假村晚餐。 

 
 
第二天 亚庇 – 神山国家公园 – 波令温泉  -亚庇      （早/午餐） 

早餐后,乘船前往亚庇即转乘专车前往没有被污染和原始风貌的京那峇鲁国家公园及海拔 4095 公尺东南亚第一高

峰-神山，沿途欣赏秀丽多变的风景，途中在水果市场买些马来西亚特有的新鲜水果；抵达气候宜人的神山后，
听专业的导游细欣那扣人心弦的寡妇山传奇故事，沿途尽情享受独特的森浴及奇花异草，继往波令温泉，参观专

为丛林小动物架设的离地面百多公尺的奇特树上吊桥，享受森林浴；自由自在地让碳酸温泉给您健康美容消除疲

劳，返回亚庇市。 
 

 

第三天  亚庇 - 吉隆坡         （早餐） 

早餐后, 于酒店内自由活动，之后带着导游的依依之情, 您可以回去和家人朋友分享; 数日的轻松、美好的感受
和座上豪华客机后, 记得不要错过俯瞰亚庇和沙巴, 沙巴-可能是东南亚中最值得您回味的地方. 

 
***** 旅途愉快 ***** 

 

3D2N    Kota Kinabalu New Experience Tour 

 

DAY 1  KUALA LUMPUR - KOTA KINABALU – CITY TOUR    (D) 
Arrive at Kota Kinabalu International Airport for an introductory tour of Kota Kinabalu, the State Capital of 
Sabah – The Land below the Wind. Proceed to Menara Tun Mustapha – one of the few hanging structure in 
the world. Stop over at the Buddhist temple; pass by the City Mosque – this resplendent structure, with its 
majestic domes and gold motifs, is a spectacular sight. Overnight at Lembah Impian Country Homes Resort & 
Dinner. 
 
 
DAY 2  KOTA KINABALU – KINABALU NATIONAL PAARK – PORING HOT SPRING (B/L) 
After breakfast, meet and greet and transfer to Kinabalu Park. A visit to the park is must for nature lovers. 
There is an incredible diverse range of flora and fauna here. Birdwatchers and botanist will be fascinated Pass-
by Nabalu handicraft market. After breakfast, depart for Poring Hot Spring which known primarily for its sulfuric 
hot spring. Another of the attractions at Poring is the Canopy walkway – the first of its kind in the world and 
ideal for bird watching activities. Transfer back to Kota Kinabalu. 
 
 
DAY 3  KOTA KINABALU – KUALA LUMPUR      (B) 
After breakfast, free at leisure until transfer back Kota Kinabalu International Airport for flight departure. 
 

 
***** Tour End ***** 


